
 

 
Vivabolig │Afdeling 29 │Tlf.  │bestyrelse29@vivabolig.dk 

     

 Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 29 
 

Mødested:  Formandens hjem  

Mødetidspunkt:   19. april 2023 kl. 17.00-20.00  

Deltagere: Mette Nørgaard Blendstrup, Kasper Kirkedal Nielsen, Anders 

Kjær, Julie Petersen 

Afbud: X 

  

Referent:   Julie Petersen 

  
 
Dagsorden  

1. Godkendelse af referat:  
a. Det er godkendt.   

 
2. Nyt fra formanden: 

a. Formand har deltaget i budgetmøde vedr. afd. 29. Formand har godkendt 
budget. Uddybende skriftligt materiale sendes ud til beboere og skal 
godkendes på det ordinære afdelingsmøde d. 11/5-2023.  

b. Nuværende bestyrelse skal følge op på punkter stemt igennem ved sidste 
ordinære afdelingsmøde. Punktet vedr. storskrald. 

c. Formand har fået IPads og tastatur til bestyrelsesmedlemmerne og disse 
er udleveret til medlemmerne på mødet.   

 
3. Runden: 

a. Til kommende ordinære afdelingsmøde:  
i. Bestyrelsen ønsker at stille forslag om at få undersøgt muligheden 

for at få bygget en multibane på det ubrugte jordareal mellem 
kolonihaverne og plejecenter Annes Have. 

ii. Bestyrelsen ønsker også at stille forslag om at få et legehus på 
legepladsen evt. ved siden af sandkassen 



 

 
Side 2 

 

b. Bestyrelsen vil kontakte Vivabolig vedr. skægkræ. Der ønskes en generel 
indsats fra Vivaboligs side ift. at holde dem nede.   

c. Invitation af Christian til næste bestyrelsesmøde hvor nye medlemmer 
gerne vil orienteres om hvilke muligheder der er ift. etablering af flere 
udearealer til brug for voksne og børn. Endvidere hvad der er af mulighed 
for lån af fælleshus/selskabslokaler til fælles aktiviteter.  

d. Undersøge muligheden for at afholde et loppemarked i Anneby.  
 

4. Økonomi: 
a. Økonomi brugt siden sidst: 243,95 kr. Dette beløb er brugt på 

fastelavnstønde, bat og reb til fastelavnsfesten i afd. 29.  Derudover sender 
vi en stor tak til Kvickly i Vest-byen for støtte til slikposer, juice og 
fastelavnsboller. Husk at støtte dem – de støtter os.  

 
5. Orientering fra team 5: 

a. Intet nyt. 
 

6. Behandling af indkommende forslag: 
a. Ingen indkommende forslag.   

 
7. Orientering/info fra aktivitetsudvalget: 

a. Bestyrelsen ønsker stadig medlemmer i aktivitetsudvalg. Dette skal der 
fremadrettet arbejdes videre på. Indtil et aktivitetsudvalg er nedsat 
arbejder bestyrelsen videre med kommende begivenheder. 

 
8. Eventuelt.: 

a. Udarbejde skrift til generel orientering/opfordring til beboere i afd. 29. 
bl.a.:  

i. Brug de nye cykelskure og opmærksom på hvordan cykler stilles ift. 
naboer 

ii. Vær opmærksom på hvilke parkeringspladser der er egnet til 
opladning af EL biler.  

iii. Lad os hjælpe hinanden med at holde udearealer ryddelige ved 
benyttelse af skraldespande.  

iv. Henstiller til at hundeejere har hundeposer med når der luftes hund. 
b. Bestyrelsen vil den kommende tid gøre beboerne opmærksom på 

vigtigheden af at deltage til det ordinære afdelingsmøde d, 11/5-2023. 
Tilmelding d. 5/5..  

Dato samt lokation for næste bestyrelsesmøde følger.  


